

English (French follows)

Question 2

Sections R1, R3, and R5 each ask for successfully completed searches:

Are we permitted to include our experience working with OFSI in these lists?

Answer 2

Yes, experience working with OSFI can be included for M1 and R2, but for R1 and R3 experience working with OSFI cannot be included as this experience does not meet the criteria.

Question 3

Can a search referenced in R1 be used again in R5 or R3? Or are we only permitted to use each search once?

Answer 3

No, experience referenced in R1 cannot be double counted for R5 and R3. Bidder are only permitted to use each search one.

Question 4

Section I: Technical Bid asks for the resumes of proposed resources – are we permitted to include a lengthy biography for resources, or are actual CVs/resumes preferred?

Answer 4

Yes, either is acceptable.

Question 5

In presenting our response to section R1, is OFSI looking for experience in *each* of the specific areas (Banking, Insurance, Accounting, etc.), or is it at our discretion to list our experience pertaining to *any* of the areas listed (e.g., 2 for Banking, 0 for Insurance, etc.)?

Answer 5

OFSI looking for experience in **any** of the areas listed.

Question 6

In response to section M1 and M2, are we permitted to simply provide lists of our experience relevant to the question, or are responses expected to be structured in the same manner as R1/R3/R5?

Answer 6

Bidders need to address each requirement in sufficient depth to permit a complete requisite analysis and assessment by the evaluation team.

Question 7

Can we mention experiences in M1 that are also included in R1/R3/R5?

Answer 7

Yes, experience in M1 can be used for R1, R3 or R5 but cannot be double counted.

Question 8

In regards to the Pricing Schedule, is it mandatory for our firm to include dollar amounts based on the specific service (e.g., advertising, interviews, etc.), or are we permitted to only include a flat fee in the "Total Position (CAD)" column instead?

Answer 8

Bidders must complete attachment 2 to part 4 – Financial Evaluation – Pricing Schedule in its entirety. Each of these service lines corresponds to the sections of the statement of work.

Question 9

Section 5.1.1 of Certifications – is there a particular attachment or form we need to fill out to address *Integrity Provision – Declaration of Convicted Offences*?

Answer 9

As per the new policy for the integrity regime, Governments need to do an integrity verification to comply with the policy. Bidders are request to complete the attached form and return the form to my attention. <https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/documents/in-form-eng.pdf>

Question 10

Are we expected to return/sign/fill Annex C – Security Requirements or Annex E – Confidentiality Agreement as part of our response?

Answer 10

No, this is not required.

END

Français

Question 2

Dans chacune des sections C1, C3 et C5, il faut indiquer les activités de recherche menées avec succès.

Pouvons-nous inclure dans ces listes notre expérience de travail au BSIF?

Réponse 2

Oui, l'expérience de travail au BSIF peut être indiquée aux sections O1 et C2, mais pas aux sections C1 et C3, car cette expérience ne correspond pas aux critères.

Question 3

Une activité de recherche mentionnée à la section C1 peut-elle être indiquée aux sections C5 ou C3 ou alors ne pouvons-nous indiquer chaque activité de recherche qu'une seule fois?

Réponse 3

Non, l'expérience mentionnée à la section C1 ne peut être indiquée à nouveau aux sections C5 et C3. Le soumissionnaire peut indiquer chaque activité de recherche une fois seulement.

Question 4

Section I : Dans la partie technique, il faut inclure le curriculum vitae des ressources proposées – pouvons-nous inclure la biographie complète ou préférez-vous un CV?

Réponse 4

Ces deux options sont acceptables.

Question 5

Dans la réponse à la section C1, le BSIF est-il à la recherche d'expérience dans *chacun* des domaines (banque, assurance, comptabilité, etc.) ou pouvons-nous, à notre discrétion, indiquer notre expérience dans l'un ou l'autre des domaines énumérés (p. ex., 2 pour banque et 0 pour assurance)?

Réponse 5

Le BSIF est à la recherche d'une expérience de n'importe quel des domaines énumérés.

Question 6

En réponse aux sections O1 et O2, pouvons-nous simplement indiquer notre expérience pertinente ou devons-nous structurer notre réponse de la même façon que pour C1 / C3 / C5?

Réponse 6

Les soumissionnaires doivent fournir suffisamment de renseignements sur chacune des exigences pour que l'équipe d'évaluation puisse analyser et apprécier à fond la proposition.

Question 7

Pouvons-nous indiquer à la section O1 des expériences aussi indiquées aux sections C1 / C3 / C5?

Réponse 7

Oui, les expériences mentionnées à la section O1 peuvent être utilisées aux sections C1, C3 et C5, mais ne peuvent être comptées en double.

Question 8

En ce qui a trait au barème de prix, notre entreprise est-elle obligée d'indiquer les montants associés au service précis (p. ex., publicité et entrevues) ou peut-elle simplement indiquer des frais fixes à la colonne « Prix total (CAD) »?

Réponse 8

Les soumissionnaires doivent remplir en entier la pièce jointe 2 de la partie 4 – Évaluation financière – Barème de prix. Chacune de ces lignes de service correspond aux sections de l'énoncé des travaux.

Question 9

Section 5.1.1 de la partie 5 Attestations – y a-t-il une pièce jointe ou un formulaire en particulier que nous devons remplir pour satisfaire à l'exigence de la *Déclaration de condamnation à une infraction*?

Réponse 9

Conformément à la nouvelle politique à l'égard du régime d'intégrité, les gouvernements doivent procéder à une vérification de la conformité pour se conformer à la politique. Les soumissionnaires sont tenus de remplir le formulaire suivant et de le retourner à mon attention. <https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/documents/ln-form-fra.pdf>

Question 10

Doit-on retourner / signer / remplir l'Annexe C – Liste de vérification des exigences relatives à la sécurité ou l'Annexe E – Entente de confidentialité?

Réponse 10

Non, ce n'est pas obligatoire.

FIN